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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2021/22:297 Brist på uppkörningstider

Det kommer fler och fler klagomål på att det är mycket långa väntetider för att 
få en uppkörningstid. Det är väntetider på över sex månader, ibland mer, vilket 
självklart är helt oacceptabelt. Detta är ingen ny företeelse; det har varit långa 
väntetider under många år. Det här har påtalats för regeringen och Trafikverket, 
men ändå tycks ingen förändring ha skett. 

De långa väntetiderna gör det svårt för landets trafikskolor att planera 
utbildningen för sina elever optimalt. Det innebär också att eleverna riskerar att 
få ta extra körlektioner, vilket gör utbildningen dyrare än vad som hade varit 
nödvändigt om de hade fått en uppkörningstid i tid och då utbildningen var 
klar.

Sverige behöver bilen, och körkortet är mycket viktigt för att kunna bo och 
jobba i hela landet. Därför måste regeringen göra något för att minska de långa 
väntetiderna för att få en uppkörningstid.  

Min fråga till infrastrukturminister Tomas Eneroth är: 

 

Vad avser ministern att göra för att minska de långa väntetiderna för att få en 
uppkörningstid?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-10-28
Besvaras senast
2021-11-03 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


